



## **Meixia(Mia) Liang**

*Shanghai*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Capital markets
- Mergers and acquisitions

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Liang has been working at Han Kun Law Offices since May 2023, where she specializes in public and private financings, mergers and acquisitions, incorporations, and corporate restructurings, involving industries such as shipping, energy, consumer goods, and new materials.

### **EDUCATION**

Ms. Liang received a Bachelor of Laws degree in 2018 from East China University of Political Science and Law. She later earned Master of Laws in 2020 from East China University of Political Science and Law.

### **QUALIFICATIONS**

PRC Bar Qualification

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 梁美霞

上海

---

### 业务领域

- 资本市场
- 兼并和收购

### 工作经历

梁美霞女士从 2020 年起开始从事律师工作，曾在通商律师事务所实习、工作，并于 2023 年 5 月起一直在汉坤律师事务所工作。梁女士专长于境内外上市重组、再融资、兼并收购、私募股权投资等业务，涉及航运、能源、消费品、新材料等行业。

### 教育背景

梁美霞女士于 2018 年获华东政法大学法律学士学位，后于 2020 年获华东政法大学法律硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国法律职业资格

### 工作语言

中文、英文